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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

 

Številka: 032-0002/2017/02 

Datum:  15.12.2016 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
16. redne  seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  četrtek,   

dne 26.1.2017, v sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

Sejo je vodila županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.  

 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BENJAMIN ŠKRLJ 

DAMIJANA  GUSTINČIČ  

DOBRIVOJE SUBIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

JERNEJ FRANC PREMRL  

JOVO FERFILA  

MARTIN PRELC  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠKA FLORJANČIČ  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača  

DIEGO LOREDAN -  predsednik Častnega razsodišča 

IZTOK FEKICJAN  -  direktor Občinske uprave  

VESNA PAVLOVČIČ -  strokovna služba Občine Divača  

MARIO BENKOČ - predstavnik CI Brkinov  

TATJANA CERKVENIK -  zapisničarka 

 

Seja se je pričela ob  15. uri. Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 16. redne seje  Občinskega sveta Občine 

Divača. 

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

2. Dopolnjen predlog proračuna Občine Divača za leto 2017 – II. obravnava 

3. Spremembe in dopolnitve Odloka o pristojnostih in nalogah  KS v občini Divača  

4. Poročila odborov in komisij 

5. Pobude in vprašanja    
 

 

 

http://www.divaca.si/
mailto:obcina@divaca.si
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Županja je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev Zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta, ki so ga člani sveta prejeli v 

gradivu. 

Na predlagan Zapisnik ni bilo pripomb.  

 

Županja je predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Zapisnik 15. redne Občinskega sveta Občine Divača v 

predlagani vsebini. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI  je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja  predlagala  potrditev predloženega dnevnega reda 16. redne seje 

Občinskega sveta v predlagani vsebini. 

Na predlagan dnevni red je  bila podana naslednja  pripomba: 

Svetnik g. Prelc je  predlagal, da se z dnevnega reda umakne 2. točko  dnevnega reda – »Dopolnjen 

predlog proračuna Občine Divača za leto 2017 – II. obravnava« z obrazložitvijo, da gradivo k 

predlagani točki, članom Občinskega sveta ni bilo  pravočasno poslano, kar ni v skladu z določili 

Statuta in Poslovnika Občinskega sveta Občine Divača.   

Član Občinskega sveta g.Subič  je pripomnil, da je bil predlog proračuna članom sveta posredovan že 

v decembru  2016 in v želji  po čimprejšnjem sprejetju proračuna, so se svetniki sestali na neformalni 

seji, na Odboru za finance,  takoj po praznikih, v začetku januarja 2017  ter podali pripombe na 

predlagan proračun.  Gradivo o tem, kako se je županja opredelila do podanih predlogov  in 

spremembe vključene v nov predlog proračuna, pa člani Občinskega sveta niso prejeli pravočasno 

(skupaj s sklicem 16. redne seje in ostalim gradivom za sejo). Omenjeno gradivo,  jim je bilo 

posredovano naknadno in s tem so kršena določila Statuta in Poslovnika Občine Divača. 

V nadaljevanju je izpostavil  ogorčenost nad besedilom članka objavljenega  v Primorskih novicah, 

avtorice  novinarke Lee Kalc Furlanič, ki ga je napisala  na podlagi zvočnega zapisa.  Županji je očital 

posredovanje posnetka prejšnje seje OS novinarki, ki je  z  naslovom in vsebino članka zavedla 

javnost in vrgla slabo luč na svetnike v zvezi postopkom sprejemanja proračuna v I. obravnavi in 

zavrnitvijo predlaganega dvoletnega proračuna.   

V nadaljevanju  je večina članov sveta podala svoja mnenja na objavljen članek. 

Županja se je članom sveta opravičila za enodnevno zamudo pri posredovanju gradiva  - dopolnjenem 

predlogu proračuna Občine Divača za leto 2017 – II. obravnava. Glede objave članka v Primorskih 

novicah, pa  je pojasnila, da na vsebino članka nima nobenega vpliva. Na  prošnjo novinarke,  je  

posredovala magnetofonski zapis zadnje  seje OS, kar ni v nasprotju z zakonodajo.   

g. Subič je na podlagi podanega predloga za spremembo dnevnega reda,  predlagal 10 minutni odmor, 

da se člani sveta pogovorijo in uskladijo. 

Županja je predlogu ugodila in  po zaključenem 10 minutnem odmoru, sejo nadaljevala.  

g. Subič je podal mnenje večine svetnikov:  da se nadaljuje z predlaganim dnevnim redom 16. redne 

seje OS, da se pri postopku  sprejemanja  proračuna sprejme tudi  prioriteto investicij v občini in pri 

predvidenih posameznih investicijah, imenuje posamezne člane Občinskega sveta, ki bodo spremljali 

določeno investicijo v sodelovanju z že imenovanim  gradbenim odborom.  

g. Prelc predlaga, da se  izjave v časopisu, v kolikor niso resnične, prekliče (novinarka ali županja).  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta v predlagani 

obliki. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 1 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

 

Županja je podala kratko poročilo o realizaciji sklepov sprejetih na 15. redni  seji Občinskega sveta.  

Vsi sprejeti sklepi, so bili realizirani. 

V nadaljevanju je županja  prisotne seznanila z tekočimi informacijami in  dogodki v obdobju od 

zaključka prejšnje seje Občinskega sveta, pa do tega dne. 

Prisotne je seznanila  z potekom in sprejetimi sklepi  usklajevalnega sestanka  med predstavniki 

Občine Divača in predstavniki DRSI glede sanacije  državnih cest v občini Divača ( preplastitve ceste  

skozi Matavun in ceste skozi  Vremsko dolino) , ureditve pločnikov v Senožečah, obvoznice Divača in 

obnovo Kraške ceste ter ureditve pločnikov do naselja Dolnje Ležeče. 

V okviru te točke je  predsednik Častnega razsodišča g. Diego Loredan podal poročilo o delu Častnega 

razsodišča  za leto 2016.  

V nadaljevanju je svetnik g. Dobrivoj Subič podal kratek povzetek usklajevalnega sestanka med 

vaščani Laž in Cestnim podjetjem Nova Gorica v zvezi z Kamnolomom Laže in dogovorm glede 

odškodninskih zahtev vaščanov. Predstavil  pogajalska izhodišča- dogovrjene zaključke. Podal je 

ustno odstopno izjavo iz omenjene komisije. Predlagal je, da se v to komisijo na naslednji seji OS  

imenuje novega člana.  

Svetnica ga. Nives Skuk je v nadaljevanju podala informacijo o seji javnega zavoda Kraške lekarne 

Ilirska Bistrica, kjer je potekal postopek imenovanja direktorja javnega zavoda. Na seji je bila podana  

zagotovitev vodstva  Kraških lekarn Ilirska Bistrica, da bodo  delno sofinancirali energetsko sanacijo 

Zdravstvenega doma v Divači.   

   

                                                         AD 2 

DOPOLNJEN PREDLOG PRORAČUNA OBČINE DIVAČA ZA LETO 2017 

II. OBRAVNAVA 

 
Županja je v uvodu pojasnila, da so  pripombe  podane  s strani svetnikov na neformalni seji  in na 

posameznih odborih v večini upoštevane v predlogu proračuna Občine Divača za leto 2017.  

ga. Pavlovčič je povedala, da je proračun Občine Divača usklajen in razvojno naravnan,  podala je 

obrazložene spremembe, ki so vključene v dopolnjen predlog proračuna Občine Divača za leto 2017.  

V nadaljevanju so predsedniki posameznih Odborov in Komisij so podali poročila v zvezi z  

obravnavo predlaganega  proračuna Občine Divača za leto 2017. 

g.Subič je podal predlog, ki ga je  v nadaljevanju podprla večina svetnikov, da se določi prioritetni 

vrstni red izvedbe posameznih  investicij , ki so vključene v proračunu 2017 in  da se pri vsaki 

posamezni investiciji določi osebo – nosilca, ki bo koordinirala zadeve z člani gradbenega  odbora.  Že 

pri sami pripravi dokumentov posamezne investicije, pooblaščena oseba skliče gradbeni odbor, ki bo 

imel vpogled nad celotno dokumentacijo posamezne investicije.   

 

Prioritetni vrstni red investicij:  

1. Energetska sanacija POŠ Vreme (Damijana Gustinčič) 

2. Energetska sanacija Zdravstvenega doma Divača (Subič Dobrivoj) 

3. Medgeneracijski center Vreme (Liv)(Mirjam Frankovič Franetič) 

4. Igrišča v Vremah (Mirjam Frankovič Franetič) 

5. Športni park  Divača in igrišča pri OŠ Divača (Nives Skuk) 

6. Ureditev Kraške ceste v Divači (Dobrivoj Subič, Benjamin Škrlj) 

7. Pločniki v Senožečah (Drago Škamperle) 

8. Zadružni dom Divača (Dobrivoj Subič) 

9. Policijska postaja Divača(Urška Florjančič) 

10. Prioriteto sanacije cest in vodovodov se izdela na Odboru za gospodarstvo in okolje   

      (Martin Prelc in Odbor za gospodarstvo in okolje).  

 

Županja je dala na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA:  Sprejme se  Odlok  o proračunu Občine Divača za leto 2017 v predlagani 

obliki. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 

objavi. 

Skupaj z proračunom  se sprejme tudi  predlagan prioritetni vrstni red predvidenih občinskih  

investicij in nosilce posameznih nalog.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je predlagala v sprejem priložene Načrte ravnanja s stvarnim premoženjem občine Divača za 

leto 2017. 

Sledila je razprava v kateri so svetniki predlagali, da se iz predloženega dokumenta črta predvidena 

nabava osebnega vozila v vrednosti 10.100,00 €. 

Županja je  upoštevala  podani predlog  in predlagala glasovanje o sprejetju predloženega dokumenta  

v spremenjeni obliki (brez predvidene nabave osebnega vozila).  

 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača  sprejme Načrte ravnanja  s stvarnim 

premoženjem Občine Divača za leto 2017 v predlagani obliki. 

Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu občine Divača za leto 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je predlagala potrditev predloženega Kadrovskega načrta za Občinsko upravo Občine Divača 

za leto 2017. 

Sledila je  razprava, v kateri so  svetniki podali  pripombe na predlagan akt, na vključeno  novo   

zaposlitev   na strokovno tehničnem delovnem mestu – zaposlitev hišnika.  Predlagali so,  da se poišče 

druge možne variante  glede nadaljnje zaposlitve delavca, ki  trenutno opravlja vzdrževalna dela za 

Občino Divača preko javnih del.   

Županja je predlagala, da se iz predloženega Kadrovskega načrta črta  predvideno zaposlitev na 

stroškovno tehničnem delovnem mestu in se nato glasuje o predlaganem aktu v spremenjeni obliki (11 

javnih uslužbencev – 11 delovnih mest ). 

 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Kadrovski načrt za leto 2017  v predlagani obliki . 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V okviru te točke je županja predlaga v sprejem Kadrovski načrt v organih skupne občinske uprave 

Občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana, ki so ga člani sveta  prejeli v gradivu za sejo.  

Na predlagan akt ni bilo pripomb.  

 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Kadrovski načrt  v organih skupne občinske uprave Občin 

Divača , Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana za  v predlagani obliki . 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 3 

SPREMEMBE IN DOPOLNITVE ODLOKA O PRISTOJNOSTIH IN NALOGAH  KS  

V OBČINI DIVAČA 
 

Direktor Občinske uprave g. Felicjan  predstavi predlog sprememb in dopolnitev Odloka o 

pristojnostih in nalogah KS v Občini Divača. Pove, da je bila pobuda za spremembo Odloka podana s 

strani KS Divača, nato pa so bili k oddaji predlogov pozvani tudi predsedniki ostalih KS v Občini 

Divača. Predloge, ki se nanašajo na spremembe v upravljanju z nekaterimi nepremičninami, je podala 

le še KS Vreme, ostale KS predlogov niso podale. Predlaga, da se dodatno v Prilogi 2 – Seznam javnih 

površin pod točko 4. KS VREME v tabeli črta besedilo pod zaporedno št. 4 (*20/1, 2463 – Škoflje, 

Okolica vaškega doma Škoflje). Članom sveta je bilo v obravnavo  naknadno posredovano besedilo 

akta z vključeno predlagano spremembo.  

Predlagan akt sta predhodno obravnavala Odbor za gospodarstvo in okolje ter Statutarno-pravna 

komisija. 

ga. Florjančič je podala poročilo  Statutarno pravne komisije,  kjer je  v zvezi z obravnavano zadevo   

član  komisije g Prelc predlagal, da predsedniki posameznih KS k predlogom, ki jih podajo občinski 

upravi, priložijo sklep sveta KS oz. zapisnike sej, iz katerih je razvidno, da so bili predlogi, ki se 

nanašajo na spremembe v upravljanju z nepremičninami, obravnavani na seji sveta KS. 

g. Škamperle je podal poročilo Odbora za gospodarstvo  in okolje, ki je obravnaval predlagan akt in 

sprejel sklep  v vsebini kot Statutarno pravna komisija, da se Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o pristojnostih in nalogah KS v Občini Divača se sprejme v predlagani obliki, s predlaganim 

popravkom  v Prilogi 2 – Seznam javnih površin.                                                                                                                                                                                                                                                                        

Člani sveta na predlagan akt niso imeli pripomb. 

 

Županja je predlagala glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani obliki se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o pristojnostih in nalogah KS v Občini Divača. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

POROČILA ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 16. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda. 

 

 

 

AD 5 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude:  

 g. Dobrivoj Subič: 

 glede na pojavljanje brezdomcev v Divači in ostalih krajih v občini Divača, predlaga, da 

pristojna socialna služba poskrbi za nastanitev teh ljudi; 

 predlaga, da strokovna služba Občinske uprave pripravi na vpogled  članom Občinskega sveta 

vse izdelane, še nerealizirane  občinske projekte, s katerimi razpolaga Občina Divača  

 glede na to, da je družba Standom zemljišča prenesla v upravljanje občini Divača, samega 

objekta pa še ne, predlaga, da županja in strokovne službe nadaljujejo pogajanja z predstavniki 

Standoma in zadevo zaključijo.  
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 g. Benjamin Škrlj : 

 podal je pripombo krajanov za postavitev označevalne table za igrišče v Divači in postavitev 

cestnega ogledala ob nepreglednem delu ulice, ki  se spušča iz smeri  Trga 15 aprila proti 

spodnjim stanovanjski blokom v Divači. 

 

 g. Martin Prelc :  

 podal je  pripombo glede  pluženja in posipavanja cest v Zavrhku  in v Brkinih; 

 predlaga, da Občinska uprava do naslednjega tedna pripravi na vpogled vse razpoložljive 

občinske projekte. 

 

 ga. Frankovič Franetič Mirjam  :  

 pridružila se je že posredovani pripombi glede slabo opravljene zimske službe, pripombe nad 

slabim pluženjem v Vasi Famlje. 

 

Na  Statutarno pravni komisiji so bile podane naslednje pobude: 

 g. Martin Prelc : 

 ponovno opozarja, da bi bilo gradivo potrebno tudi za obravnavo na Odborih in Komisijah 

potrebno pošiljati v dogovorjenih rokih, ne pa tik pred sejo, saj gradiva tako ni mogoče 

temeljito pregledat; 

 hkrati opozarja na to, da bi morali uslužbenci občinske uprave občinskim svetnikom na 

zahtevo posredovati zahtevano gradivo (tudi po e-pošti), saj jih je nemalokrat potrebno na 

slednje prevečkrat spomniti in prositi, meni; da se s tem nekaj prikriva, občinski e-maili pa naj 

bi bili za te namene varni in bi se to moralo dovoliti. Tudi sklicevanje uslužbencev na 

poslovne skrivnosti in tajnosti, v primeru posredovanja gradiv občinskim svetnikom, ne bi 

smelo veljati.  

 

Na Odboru za finance je bila podana naslednja pobuda:  

 

 g. Martin Prelc : 

 g. Subič je predlagal, da se po sprejetju proračuna Občine Divača 2017 (v začetku  meseca 

februarja 2017), uskladi termin na DRSC-ju v Ljubljani, za sprejem delegacije Občine Divača 

(v sestavi: županja, direktor OU, ga. Frankovič Franetič, g. Subič), za  skupni sestanek  na 

temo: možnosti realizacije projekta večnamenske dvorane v Vremah in sanacije državne  ceste 

Divača-Ribnica.  

 

Na Odboru za gospodarstvo in okolje so bile podane naslednje pobude:  

 

 g. Martin Prelc : 

 predlaga, da bi se vodovod proti pokopališču in cerkvi Marijinega Vnebovzetja v Vremski 

dolini uredil z lastnim delom prostovoljcev, občina pa naj bi pri tem financirala samo material 

in asfalt. 

 

 g. Jernej Premrl : 

 predlaga postavitev hitrostnih ovir pri igrišču v Senožečah. Na ta predlog podaja Martin Prelc 

drugačno rešitev, in sicer da se na omenjenem mestu postavil merilec hitrosti; 

 predlaga sanacijo obstoječih rešetk pri tekstilni tovarni v Senožečah in v Lažah pri hišni št. 14. 

 

 g. Dobrivoj Subič: 

 predlaga sanacijo pokrovov jaškov na Kajuhovi ulici, pove, da je bila podana reklamacija, 

vendar ni izboljšav; 

 opozarja na vedno več primerov prekoračitve hitrosti v naseljih, predlaga, da tam, kjer  imajo 

prebivalci  številne pripombe nad neupoštevanjem prometnih predpisov, da se na teh mestih 

poostri redarsko službo. 
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 Skupna pobuda: 

 preveri se možnost in smotrnost ustanovitve režijskega obrata; rok: maj 2017. 

 

 

Dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob 17.30 uri  

sejo končala. 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A : 

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.  


